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Dřevnovice

Radostné Vánoce,Radostné Vánoce,
do nového roku  mnoho štěstí, do nového roku  mnoho štěstí, 
zdraví a spokojenosti Vám přejízdraví a spokojenosti Vám přejí
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Slovo starostky

Milí čtenáři,
kdykoliv slyšíme slovo Vánoce, vždy se nás zmocňuje zvláštní nálada. 

V našich myslích se vynořuje představa vánočního stromku, domov provo-
něný cukrovím a vůní vanilky nebo vůní jehličí. 

Konec roku nás vybízí k bilancování a hodnocení. I letos tomu není jinak. 
Jsem moc ráda, že ohlédnutí za letošním rokem v nás probudí vzpomínky na 
pěkná sousedská setkání, kterých nebylo málo. I zdařilé investiční akce – vy-
budování zastřešení cvičné plochy – náš altán nebo naučná stezka, vysázená 
ovocnými stromy, bylinkami, přispěly k lepšímu životnímu stylu v naší obci. 
Jsem ráda, že tyto akce podpořil i Olomoucký kraj dotací 100 000,- Kč z pro-
gramu Významné projekty.

V roce 2016 nás čeká realizace dvou velkých projektů – vybudování ka-
nalizace v naší obci, na kterou jsme získali dotaci z Ministerstva zemědělství 
a postavení domu KODUS pro naše seniory, kde bude 12 bytů. Tento projekt 
schválilo Ministerstvo pro místní rozvoj. Nebude to období lehké, ale věřím, 
že zdravý rozum zvítězí a my našim dětem dáme naši obec čistou a pro kaž-
dodenní život připravenou. Vždyť kvalita  životního  prostředí záleží na kaž-
dém z nás.

Děkuji našim zastupitelům, všem spolkům, našim obecním zaměstnan-
cům, za jejich dobrou práci, která je vidět na každém kroku. Děkuji všem 
dobrým lidem, kteří nesedí nečinně doma a snaží se svou činností přispět 
k rozkvětu naší obce. Ale především děkuji vám všem spoluobčanům za pod-
poru, pomoc a přízeň, kterou projevujete svou účastí při různých setkáních 
s vámi, vždyť to je ta pro nás nejlepší inspirace a povzbuzení.

Těším se, až se uvidíme u letošního „Zpívání u stromečku“, které bude po-
prvé na našem areálu.

Přeji nám všem radostné a příjemné prožití vánočních svátků. Doufám, že 
i v této uspěchané a pro svět nelehké době, si většina z nás najde čas na odpo-
činek, na příjemné chvíle strávené s rodinou a svými blízkými. Ať se tak stane 
u štědrovečerního stolu nebo třeba jen ve vzpomínkách, které jsou stejně tak 
cenné…a v novém roce nám přeji hodně zdraví, štěstí a božího požehnání.

Bohumila Charvátová
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Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá 
usnesení č.j. OUDrev-0011/2015 z VZZO Dřevnovice 

konaného dne 15. ledna 2015 v zasedací místnosti OÚ

1. Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného 
zasedání.

2. Zastupitelstvo vzalo na vědomí protokol o  jednání hodnotící komise 
veřejné zakázky malého rozsahu na služby „Zpracování projektové do-
kumentace na rekonstrukci MŠ Dřevnovice“.

3. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo výběr nejvhodnější nabídky, kte-
rou předložil uchazeč Ing. Ivo Klíč, Cyrila Boudy 4027/4, Prostějov na 
vypracování projektové dokumentace na rekonstrukci MŠ Dřevnovice 
za cenu 265 tisíc Kč včetně DPH. Zastupitelstvo ukládá starostce obce 
podepsat smlouvu o dílo s vybraným uchazečem.

4. Zastupitelstvo vzalo na vědomí protokol o  jednání hodnotící komise 
veřejné zakázky malého rozsahu na služby „Zpracování projektové do-
kumentace půdní vestavby pro vznik podporovaných bytových jedno-
tek“.

5. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo výběr nejvhodnější nabídky, kte-
rou předložil uchazeč Ing. Ivo Klíč, Cyrila Boudy 4027/4, Prostějov na 
vypracování projektové dokumentace půdní vestavby pro vznik pod-
porovaných bytových jednotek za cenu 210 tisíc Kč včetně DPH. Za-
stupitelstvo ukládá starostce obce podepsat smlouvu o dílo s vybraným 
uchazečem.

6. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo zrušení předkupního práva na po-
zemcích na Těšické ulici, na kterých již byla zahájena stavba rodinného 
domu.

7. Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení.
8. Starostka obce poděkovala zastupitelům a  přítomným občanům za 

účast a zasedání ukončila v 18.35 hodin. 

Bohumila Charvátová     Ivo Gregor
starostka obce      místostarosta obce
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Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá 
usnesení č.j. OUDrev-0085/2015 z VZZO Dřevnovice 

konaného dne 26. března 2015 v zasedací místnosti OÚ

1. Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zase-
dání.

2. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo schodkový rozpočet obce na rok 2015 
– schodek ve výši 1 496 500 Kč – bude kryt úsporami z hospodaření mi-
nulých období. 

3. Zastupitelstvo schválilo vyrovnaný rozpočet MŠ Dřevnovice, p. o. na rok 
2015 ve výši 1 510 000 Kč. Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo pří-
spěvek obce na rok 2015 ve výši 270 000 Kč.

4. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci starostky o  kladném výsled-
ku hospodaření obce za rok 2014 ve výši 946 634,08 Kč před zdaněním 
a kladný výsledek hospodaření MŠ Dřevnovice, p. o. ve výši 29 024,45 Kč, 
který bude převeden do fondu rezerv. K 31. 12. 2014 byl stav fi nančních 
prostředků obce na BÚ u České spořitelny 3 018 333,06 Kč, na stavebním 
spoření u ČMSS 605 418,20 Kč, u ČNB 240,10 Kč.

5. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo výsledky inventarizace majetku obce 
k 31. 12. 2014.

6. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo rozpočtový výhled obce na rok 2017.
7. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo příspěvky na činnost ve výši 37 000 Kč 

pro SDH Dřevnovice, 30 000 Kč pro TJ SK Dřevnovice, 5 000 Kč pro Ob-
čanské sdružení „Patříme k sobě“ a 4 000 Kč pro Svaz zahrádkářů Dřevno-
vice.

8. Zastupitelstvo schválilo všemi hlasy podání žádosti o dotaci z programu 
Olomouckého kraje – významné projekty – na podporu projektu Mo-
dernizace sportovního areálu III. etapa – zastřešení cvičné plochy a vy-
budování naučné stezky, na MŠMT na rekonstrukci MŠ a žádost o do-
taci na odkanalizování obce na OPŽP. Obec se ve spolupráci s MAS Na 
cestě k prosperitě zapojila do projektu řešícího zpracování bioodpadu - 
nákup kompostérů - v rámci Operačního programu životního prostředí. 
Zastupitelstvo pověřilo starostku k  provedení všech úkonů potřebných 
k zajištění podání žádostí o dotace z vyhlášených dotačních výzev, které 
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se budou dotýkat některé akce ze schváleného plánu akcí. Zastupitelstvo 
všemi hlasy schválilo přijetí dotací a podepsání příslušných smluv o po-
skytnutí příspěvku dle jednotlivých programů výzev. Zastupitelstvo vše-
mi hlasy schválilo podepsání smlouvy s Bc. Lýdií Regéciovou, která bude 
obec zastupovat pří výběrových řízeních dle platných zákonů o zveřejnění 
zakázek. Zastupitelstvo pověřuje starostku obce k podepsání smluv s ví-
těznými dodavateli dle výsledků výběrových řízení. Zastupitelstvo všemi 
hlasy schválilo spolufi nancování projektů z vlastních zdrojů dle pravidel 
jednotlivých výzev.

9. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky o stavu plánu akcí na 
rok 2015, který byl schválen v prosinci 2014.

10. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo přijetí fi nančního příspěvku z  pro-
gramu Olomouckého kraje – významné projekty – na Modernizaci spor-
tovního areálu – III. etapa – zastřešení cvičné plochy, všemi hlasy schvá-
lilo spolufi nancování obce a  všemi hlasy schválilo podepsání smlouvy 
o poskytnutí příspěvku uzavřenou dle ustanovení § 269 odst. 2 zákona 
č. 513/1991 Sb., obchodního zákoníku v platném znění s Olomouckým 
krajem. 

11. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo rozpočet MRG Němčicko na rok 
2015.

12. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace z MAS Na cestě k prosperitě:
- byl proveden zápis MAS v rámci Rejstříku spolků,
- rozpočet na rok 2015
13. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace z MRG Němčicko:
- na jednání valného shromáždění dne 27. 2. 2015 byla předsedkyní MRG 

Němčicko zvolena Bohumila Charvátová, 1. místopředsedou byl zvolen 
Jan Vrána, 2. místopředsedou Alena Wagnerová.

14. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo odkoupení pozemku p. č. 42/2 od 
pana Miroslava Floriána za cenu 110 000 Kč.

15. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo uzavření dodatku s fi rmou SITA CZ, 
a.s. o zajištění 4 ks nádob na biologický odpad.

16. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo odměny dle nařízení vlády č. 52/2015 
Sb. ze dne 16. 3. 2015 neuvolněným členům zastupitelstva - předsedům 
výborů ve výši 1 097 Kč měsíčně a členům výborů 776 Kč měsíčně s účin-
ností od 01. 04. 2015. 
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17. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo uzavření dodatku č. 2 veřejnoprávní 
smlouvy o zajišťování výkonu přenesené působnosti při projednávání pře-
stupků s Městem Prostějov.

18. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015 
o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
na území obce Dřevnovice.

19. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo podepsání smlouvy s Úřadem práce 
ČR o poskytování příspěvků z Aktivní politiky zaměstnanosti na čtyři pra-
covníky veřejně prospěšných prací.

20. Zastupitelstvo vzalo na vědomí tyto informace: 
- rozpočet svazku obcí „Vodovod Haná“,
- stanovisko ke stavbě „Modernizace trati Brno – Přerov“.
21. Zastupitelé všemi hlasy zamítli nabídku k právní ochraně zastupitelstva 

obce v případě jeho chybného rozhodnutí.
22. Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy předsedů výborů o  činnosti za 

uplynulé období.
23. Zapisovatel přečetl všechna přijatá usnesení.

Bohumila Charvátová    Ivo Gregor
starostka obce     místostarosta obce

Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá 
usnesení č.j. OUDrev-0213/2015 z VZZO Dřevnovice 

konaného dne 24. června 2015 v zasedací místnosti OÚ

1. Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zase-
dání.

2. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace o projektu odkanalizování obce 
a všemi hlasy schválilo podání žádosti o dotaci, kterou bude vyřizovat fi r-
ma REAL-GRAND, s.r.o. Uherské Hradiště, zastoupená Ing. Zdeňkem Si-
tou, se všemi potřebnými kroky včetně výběrového řízení dle podmínek 
Ministerstva zemědělství ČR nebo Ministerstva životního prostředí ČR.

3. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo rozpočtové opatření č. 1/2015.
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4. Zastupitelstvo všemi hlasy bez výhrad schválilo Závěrečný účet Obce 
Dřevnovice za rok 2014.

5. Zastupitelstvo všemi hlasy bez výhrad schválilo Závěrečný účet Mikrore-
gionu Němčicko za rok 2014.

6. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo účetní závěrku Obce Dřevnovice za 
účetní období roku 2014. Zároveň zastupitelstvo všemi hlasy schválilo pře-
vedení kladného výsledku hospodaření za rok 2014 ve výši 837 714,08 Kč 
z  účtu 431 (Výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení) na účet 432   
(Nerozdělený zisk, neuhrazená ztráta minulých let).

7. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo účetní závěrku Mateřské školy Dřev-
novice, p. o. za účetní období roku 2014 a převedení kladného výsledku 
hospodaření MŠ Dřevnovice, p. o. za rok 2014 ve výši 29 024,45 Kč do 
rezervního fondu.

8. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo uzavření smlouvy s  Olomouckým 
krajem o poskytnutí investiční dotace na Významný projekt ve výši 100 
000 Kč na částečnou úhradu nákladů na Modernizaci sportovního areálu 
III. etapu - zastřešení cvičné plochy, vybudování naučné stezky.

9. Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace z MRG Němčicko.
10. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo pozastavení demolice č. p. 25 a vypra-

cování projektu na jeho rekonstrukci do podoby komunitního domu pro 
seniory a všemi hlasy schválilo podání žádosti o dotaci na KODUS.

11. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo záměr výstavby a provozování podpo-
rovaných bytů na území obce Dřevnovice.

12. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo dodatek ke smlouvě  - prodloužení 
termínu ukončení akce Modernizace sportovního areálu III. etapa – za-
střešení cvičné plochy, vybudování naučné stezky do 10. srpna 2015.

13. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo příspěvek MAS Na cestě k prosperi-
tě na pořízení 120 ks kompostérů ve výši 10 % z vysoutěžené ceny, to je 
42 417 Kč.

14. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo podepsání pachtovní smlouvy s Ag-
roduržstvem Tištín.

15. Zastupitelstvo schválilo pronájem bytu v budově MŠ, č. p. 48 případnému 
zájemci na dobu určitou, tak, aby v případě získání dotace, nebyla ohrože-
na rekonstrukce budovy MŠ, za měsíční nájemné 1 250 Kč.

16. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo pořízení nové komunální techniky na 
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údržbu obce – žacího stroje, sekačky, motorového plotostřihu, vysokotlaké 
myčky, křovinořezu a postřikovače.

17. Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy předsedů výborů o  činnosti za 
uplynulé období.

18. Zapisovatel přečetl všechna přijatá usnesení.

Bohumila Charvátová    Ivo Gregor
starostka obce     místostarosta obce

Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá 
usnesení č.j. OUDrev-0319/2015 z VZZO Dřevnovice 
konaného dne 21. září 2015 v zasedací místnosti OÚ

1. Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zase-
dání.

2. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo podání žádosti o udělení výjimky na 
získání vyššího procentuálního podílu dotace od ministerstva zemědělství 
na odkanalizování obce Dřevnovice. Dle pravidel by se jednalo o  60ti pro-
centní podíl, žádost o výjimku bude podána na nejméně 75ti procentní 
podíl.

3. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo rozpočtové opatření č. 2/2015.
4. Zastupitelstvo vzalo na vědomí výsledky dílčího přezkoumání hospodaře-

ní obce za rok 2015.
5. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo podání žádosti o dotaci MMR – Pod-

pora výstavby podporovaných bytů. Zastupitelstvo schválilo všemi hlasy 
podepsání smlouvy s MMR. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo podepsá-
ní smlouvy s Bc. Lýdií Regéciovou na zpracování projektové dokumentace 
pro provádění stavby, výkon autorského dozoru a zpracování dokumenta-
ce skutečného provedení stavby KODUS Dřevnovice. Zastupitelstvo vše-
mi hlasy schválilo podepsání smlouvy s Bc. Lýdií Regéciovou na zajištění 
kvalifi kovaných koncepčních, koordinačních a administrativních činností 
v procesu zadání veřejné zakázky na stavební práce.

6. Zastupitelstvo všemi hlasy zamítlo žádost pana Martina Zelinky o odkou-
pení části pozemku st. 84/40, vzhledem k tomu, že tento pozemek není 
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Výsledky projednání zastupitelstva obce a přijatá
 usnesení č.j. OUDrev-0327/2015 z VZZO Dřevnovice 
konaného dne 5. října 2015 v zasedací místnosti OÚ

1. Zastupitelstvo obce všemi hlasy schválilo program jednání veřejného zase-
dání.

2. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo zadávací dokumentaci veřejné zakáz-
ky a zahájení zadávacího řízení na veřejnou zakázku zadávanou ve zjed-
nodušeném podlimitním řízení dle ustanovení § 38 zákona č. 137/2006 
Sb., o veřejných zakázkách, ve znění pozdějších předpisů (dále jen zákon 
o veřejných zakázkách), na stavební práce „KODUS Dřevnovice“ uveřej-
něním výzvy k podání nabídky a prokázání splnění kvalifi kace na profi lu 
zadavatele a odesláním výzvy zájemcům.

3. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo seznam zájemců, kterým bude zaslá-
na výzva k podání nabídky a prokázání splnění kvalifi kace.

4. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo ustanovení hodnotící komise na před-
mětnou veřejnou zakázku a jmenování členů a náhradníků hodnotící ko-

určen k bytové výstavbě dle územního plánu a není zde záměr vybudovat 
inženýrské sítě.

7. Zastupitelé všemi hlasy schválili poskytnutí příspěvku ve výši 5 000 Kč pro 
SŠ, ZŠ a MŠ Jistota, o. p. s. Prostějov – škola pro žáky s kombinovaným 
postižením.

8. Zastupitelé všemi hlasy zamítli vstup obce do spolku Odpady OK, z. s.
9. Zastupitelé všemi hlasy schválili poskytnutí fi nančního daru ve výši 

2 000 Kč pro Hospic na Svatém Kopečku.
10. Zastupitelé po zvážení výhod a nevýhod všemi hlasy schválili, aby obec 

zůstala v režimu neplátce DPH v souvislosti s budování kanalizace.
11. Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy předsedů výborů o  činnosti za 

uplynulé období.
12. Zapisovatel přečetl všechna přijatá usnesení.

Bohumila Charvátová    Ivo Gregor
starostka obce     místostarosta obce
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mise v souladu s ustanovením § 74 odst. 1, zákona o veřejných zakázkách. 
5. Zastupitelstvo všemi hlasy pověřilo hodnotící komisi na předmětnou ve-

řejnou zakázku výkonem funkce komise pro otevírání obálek s nabídkami 
v souladu s ustanovením § 71 odst. 3, zákona o veřejných zakázkách. 

6. Zastupitelstvo všemi hlasy pověřilo v souladu s ustanovením § 59 odst. 3, 
zákona o veřejných zakázkách, hodnotící komisi na předmětnou veřejnou 
zakázku posouzením kvalifi kace uchazečů, kteří podají nabídku na před-
mětnou veřejnou zakázku.

7. Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení.

Bohumila Charvátová    Ivo Gregor
starostka obce    místostarosta obce

Knihovní a výstavní sál Dřevnovice
Dlouhé zimní večery jistě mnohé z  nás lákají k  posezení nad dobrou 

knihou. Pro toho, kdo má rád „šustění stránek“, je určen široký výběr knih 
v  obecní knihovně. Začátkem prosince jsme vyměnili soubor knih vypůj-
čených z Městské knihovny v Prostějově. Složení tohoto výměnného fondu 
ovlivňují čtenáři svými požadavky. Při nákupu nových knížek z  obecního 
rozpočtu jsme se tentokrát zaměřili na tituly českých i světových klasiků. Po-
slední dobou se totiž výrazně zvýšila poptávka žáků a studentů po takzvané 
povinné četbě. V knihovně lze získávat informace také z veřejného internetu, 
jehož využití je, stejně jako půjčování knih, zdarma. Na své si přijdou také mi-
lovníci výtvarného umění. V současné době probíhá výstava s názvem Život 
na venkově v padesátých letech uspořádaná z olejomaleb a perokreseb malíře 
pana Květoslava Černého z Němčic nad Hanou.  V neposlední řadě stojí za 
zmínku výstava Masarykovy základní a mateřské školy Nezamyslice. Banery 
se zdařilými výtvory žáků lemují chodbu od vstupu do budovy až ke dveřím 
knihovny v prvním patře. Pro úplnost připomeňme ještě návštěvní hodiny: 
v pondělí od 19.00 do 20.00, v pátek od 14.00 do 15.00 hodin.

Krásné vánoční svátky plné radosti a pohody a šťastné vykročení do roku 
2016 přeje 

Marie Provazníková, knihovnice
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Gymnastika
Dvanáct let tvrdé každodenní práce 

a odříkání, nespočet hodin v tělocvičně.
Za sebou má bohatou sportovní ka-

riéru vyšperkovanou pořádnou hroma-
dou medailí i pohárů.

Je pilná, tvrdohlavá a  gymnastiku 
prostě miluje. Jedná se o  18 - letou Si-
monu Bohuslavovou z Dřevnovic, která 
trénuje v  oddílu moderní gymnastiky 
SK Trasko Vyškov. Na gymnastice ji nej-
více baví pestrost a různorodost. Každé 
náčiní má svoji krásu i nástrahy. U míče 
je zapotřebí ohebnost těla, u stuhy kres-
ba, u  švihadla hlavně skoky, u  kuželů 
a obruče manipulace, ale to samozřejmě 
nestačí. Stuha může být pěkně zrádná. Je 
dlouhá šest metrů a je potřeba s ní neu-
stále kreslit, protože se snadno zasukuje.

Úspěch ji motivuje k lepším výkonům a každá medaile ji posouvá dál. 
Nejcennější jsou rozhodně ty z  mistrovství republiky. Ať už v  estetické 

skupinové gymnastice 
(ESG) nebo ve společných 
skladbách s  náčiním i  ze 
soutěží jednotlivkyň. Těch 
si váží nejvíce, protože si 
je vybojovala sama.

Nacvičení jednotlivých 
skladeb vyžaduje hodiny 
dřiny v  tělocvičně a  trpě-
livost při pilování sestav. 
Uznání patří trenérkám, 
které všechny skladby vy-



12

myslely, vybrousily k dokonalosti a dokázaly ji namotivovat. Ale nešlo by 
to ani bez pochopení a podpory rodičů, kteří snášeli všechny mimořádné 
i víkendové tréninky, jezdili po závodech a drželi pěsti.

Tento sport je opravdu těžký a bez pochyb to chce každodenní trénink. 
Pokud netrénuje 3 – 4 hodiny denně, tak si vůbec nesáhne na nejvyšší 
metu.

Velkou prověrkou výkonnosti družstev jsou oblastní přebory Jihomo-
ravské oblasti, v nichž jde zároveň o kvalifi kaci na  M ČR.

Za největší úspěch, zážitek a zkušenost byla pro ni možnost několikrát 
reprezentovat ČR na mistrovství světa v ESG. A to například ve Finsku, 
Španělsku, Bulharsku, Rusku nebo na Faerských ostrovech.

Nejkrásnější pocity zažívá na stupních vítězů, když se podaří vše jak 
má.

kulturní výbor
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SDH Dřevnovice
Letos nás s dětmi čekala spousta práce, a tak 

jsme se začali připravovat na všechny závody již 
v březnu. Nejprve jsme zapakovali to, co už děti 
znají, tj. topografi e, uzly, požární prostředky, 
základy PÚ a ještě jsme k tomu přidali morseo-
vu abecedu, kupodivu dětem šla celkem dobře 
a až na některé se ji více méně naučily.

S dětmi jsme se zúčastnili oslav sv. Floriána 
konaný v Němčicích nad Hanou. Šlo se průvo-
dem, za doprovodu dechového orchestru, od 
hasičské zbrojnice ke kostelu, kde se konala mše za všechny hasiče. Poté jsme 
se opět průvodem vrátili k hasičské zbrojnici, kde byly rozdány vyznamenání 
zasloužilým čelenům sborů. V létě jsme se zúčastnili oslav 120 let od založení 
SDH Dřevnovice. I přes to, že bylo velké teplo, jsme všichni zvládli průvod 
obcí a zdárně došli na hřiště, kde se konala mše a poté ukázky hasičské tech-
niky.
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SK Dřevnovice 
Milí čtenáři Zpravodaje. 

Máme za sebou druhé pololetí 
tohoto roku a  já byl pověřen, 
abych Vás prostřednictvím 
tohoto článku blíže seznámil 
s  činností naší organizace, 
sportovním klubem SK Dřev-
novice a námi plánovanými ak-
cemi na příští pololetí v novém 
roce. Náš klub měl v polovině 
tohoto roku celkem  vytíženou 
činnost a to nejen sportovní. Začal bych tedy sportovní činností. Hlavní ak-
tivitou je u nás malá kopaná, kde hrajeme 2.ligu. V malé kopané hrajeme 
také turnaj „O pohár města Prostějova“. Obě  tyto soutěže se hrají celoroč-
ně  a proto jsme se snažili v podzimní části co nejvíce turnajů uspořádat na 
domácím hřišti pro naše fanoušky. V letních měsících jsme uspořádali dva 
tenisové turnaje a to ve čtyřhře a dvouhře. Oba tyto turnaje se odehrály u nás 
na novém hřišti s umělým povrchem, které se vybudovalo před dvěma roky. 
Koncem srpna jsme uspořádali na hody sportovní den a to klání v nohejba-
le a ve vybíjené, kterého se účastnily týmy všech složek z naší obce. I letos 
byl ten to skvělý den ukončen hodovou zábavou, která měla premiéru pod 
nově zastřešeným tanečním parketem s  prodejním stánkem. Mnozí z  vás 
mohli toto zázemí zahlédnout na vlastní oči při jízdě na kole Mikroregio-
nem Němčicko, kde bylo umístěno stanoviště v naší obci. Naše organizace se 

S příchodem tepla přišly i závody PÚ, zúčastnili jsme se závodů hlavně 
v okolí. Byly to závody v Mořicích, Němčicích nad Hanou, Dobromilicích, 
Kobeřicích a hlavně každoročně pořádaný „Memoriál Aloise Zelinky“ u nás 
v Dřevnovicích. Na závodech se nám dařilo jednou více jednou méně, ale 
pokaždé jsme si z toho vzali ponaučení a snažili se, aby se chyby neopakovaly. 

Závěr sezóny jsme zakončili krásným 10. místem (z 22 zúčastněných druž-
stev) v požárnické všestrannosti-„Hra Plamen“ konané v Suchdolu.

Lucie Zelinková, ml.
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také zapojila i  do mimosportovních 
akcí v naší obci. Byly to různé  brigá-
dy a pomoc při ostatních kulturních 
a společenských akcích, pořádané ji-
nými složkami v naší vesnici. Máme 
za sebou společné akce pro naše nej-
menší a to rozloučení s prázdninami 
včetně stezky odvahy a v prosinci to 
bylo  naše tradiční „peklo“. Na sklon-
ku letošního roku nás čeká ještě jedna 
sportovní akce. Je to zimní tenisový turnaj “O pohár starostky obce“, kte-
rý proběhne 27. 12. 2015 od 8.00 hodin ve sportovní hale v Nezamyslicích. 
20. a 21. února 2016 tradičně pořádáme dvoudenní turnaj ve stolním tenise, 
který se odehrává v kulturním domě Zahrádka vedle sportovního areálu. 
První den patří mužům a ženám, druhý den patří mládeži. To je naše organi-
zace ve zkratce a vše o její činnosti. A protože se nám nezadržitelně blíží ko-
nec roku a s tím zima i vánoce, chtěl bych Vám všem čtenářům Zpravodaje 
za naší organizaci  SK Dřevnovice popřát hodně zimních radovánek, veselé 
vánoce a šťastný nový rok. 

Marek Ernek, předseda SK Dřevnovice
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Výtvarný kroužek VŠEUMĚL
Vážení spoluobčané,
dovolte mi Vám ozná-

mit, že se 15. září v naší 
obci  znovu otevřel vý-
tvarný kroužek Všeuměl. 
Kroužek je určen pro 
všechny věkové katego-
rie (děti do 6 let v  do-
provodu dospělé osoby, 
náctileté, dospělé a  i pro 
seniory). 

Tento zájmový útvar 
nabízí práci s  nejrůznějšími materiály např. sušené přírodní materiály, 
papír, dřevo, sádra, fi lc, bavlna, sklo, keramika, mýdlová hmota, samo-
tvrdnoucí hmota, vosk, volánková příze atd. V kroužku budeme používat 
nejrůznější výtvarné techniky jako je decoupage (ubrousková technika), 
barvení bavlny a hedvábí pomocí speciálních textilních barev aj.

Dne 28.10. jsme pořádali s kroužkem Tygříci akci pod názvem „Pod-
zimní odpoledne pro celou rodinu“. Pro děti byly připraveny stanoviště, 

kde si mohly vydlabat 
dýni, nebo si vytvořit zví-
řátka z  kaštanů, na dal-
ších stanovištích mohly 
pouštět draky, nebo ská-
kat v pytli či si vyzkoušet 
slalom mezi kužely na 
koloběžce. Po celou dobu 
bylo přichystané teplé 
občerstvení pro všech-
ny zúčastněné a kdo měl 
chuť mohl si opéct špe-
káčky. Na závěr akce se 
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zapálily svíčky ve vydla-
baných dýní a  nezávislá 
porota vybrala tři nejkrás-
nější dýně, které byly oce-
něny. Všechny děti dostaly 
za svoje tvoření i sportov-
ní výkony sladkou odmě-
nu. Celou akci podpořily 
naše místní spolky, kterým 
bych chtěla poděkovat – 
sportovci, hasiči a kultura.

Sice Všeuměl funguje 
teprve pár měsíců, ale naši 
členové si mohli vyrobit 
již mnoho krásných vý-
robků – podzimního ježka 
ze šišek, vánoční třpytivé 
koule a  stromečky z  ba-
vlnek nebo vánoční stro-
mečky z  peří a  naučit se 
třeba i háčkovat volánkové 
šály. Všechny výtvory byly 
opravdu moc hezké a mu-
sím pochválit i  naše nej-
menší, kteří se také snažili. 
Pokud chcete načerpat in-
spiraci a podívat se na naše 
výrobky pak navštivte naše e-stránky tohoto kroužku www.vseumeldrev-
novice.webnode.cz

Doufáme, že se k nám přidají i další zájemci z naší obce, ale i z okolí 
a budou mít radost z vlastních výrobků, kterými si pak  zkrášlí své domo-
vy. 

Na závěr bych chtěla všem  popřát krásné a pohodové Vánoce, dětem 
spoustu dárků pod stromečkem. Hodně zdraví a štěstí v Novém roce 2016.

Zuzana Kyseláková
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Kroužek Tygříci
Začátkem školního roku kroužek Tygříci opět zahájil svou činnost a stej-

ně jako vloni zcela naplnil svou kapacitu. S dětmi se pravidelně scházíme 
jedenkrát týdně v budově Mateřské školy v Dřevnovicích. 

Koncem září obecní úřad zajistil výmalbu naší klubovny, aby se děti 
mohly scházet v útulnějším prostředí. I přes tyto úpravy musí být kroužek 
Tygříci rozdělen na dvě skupiny a  to především z důvodu velkého počtu 
přihlášených dětí, kterých je 18. 

V průběhu celého roku je naší hlavní náplní vyrábění a tvoření z nej-
různějších materiálů, sportovní činnosti na hřišti a hry venku i v klubovně. 

V říjnu náš kroužek ve spolupráci s kroužkem Všeuměl připravil Zábav-
né odpoledne pro celou rodinu, jehož výtěžek byl použit právě pro potřeby 
obou kroužků. 

Závěrem tohoto příspěvku bych chtěla za všechny Tygříky čtenářům po-
přát příjemné prožití svátků vánočních a pevné zdraví v novém roce. 

Kateřina Blumensteinová
vedoucí ZÚ Tygříci
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Mše svatá - hody
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Mikulášská nadílka
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Peklo
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Setkání se seniory
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Grafi cká úprava Tiskárna Brázda.

OBEC DŘEVNOVICE ZVE OBČANYOBEC DŘEVNOVICE ZVE OBČANY

NA NOVOROČNÍ OHŇOSTROJNA NOVOROČNÍ OHŇOSTROJ
1. 1. 2016 NA AREÁLU ZDRAVÍ V 17. HODIN1. 1. 2016 NA AREÁLU ZDRAVÍ V 17. HODIN


